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Zwem- en waterpolovereniging De Brabantse Dolfijnen  

 
 
Beste zwem- en waterpolovrienden, 
 
De vakantie is achter de rug en inmiddels zijn we weer volledig opgestart. Ook deze keer een hoop 
informatie aan het begin van het seizoen.  
 

RABO Club Support 
Elk jaar nemen we deel aan de Rabo ClubSupport. Hier wordt jaarlijks flink op DBD gestemd en hier 
halen we een leuke som geld mee op. Dus ben je lid van de Rabobank, stem vanaf maandag 2 
september op DBD. Log in op je Rabobankapp of op de computer om te stemmen! 
 

 
 

Waterpolo 
De trainingen zijn weer in volle gang want over 3 weken, op 21 september, begint de 
waterpolocompetitie al. Na afloop van het seizoen is er hard gewerkt om de teams op volle 
oorlogssterkte te krijgen en het lijkt er op dat ze goed geslaagd zijn. Met 3 heren, 2 dames en 3 
jeugdteams gaan we er samen een mooi seizoen van maken. 
 
Zwemmen 
De eerste baantjes zijn al getrokken. De maandag- en woensdagochtend groepen zijn weer 
opgestart en ook in de avonden ligt het bad weer goed vol met recreatieve en wedstrijdzwemmers. 
De eerste zwemwedstrijd is op 6 oktober. 
 
NOODKREET TC Zwemmen 
We zijn zeer dringend op zoek naar een TC zwemmen. Stijn heeft helaas besloten te stoppen met 
zijn bestuursfunctie en als TC Zwemmen. Hierdoor komt met name het wedstrijdzwemmen in 
gevaar. Omdat de komende wedstrijd al op 6 oktober is, zal het bestuur deze nog op zich nemen, 
maar daarna niet meer. Er ligt al veel op ons bordje en het is voor ons onmogelijk om deze taken er 
bij te nemen.  

https://www.rabobank.nl/leden/clubsupport


 

 

Er is (met dank aan Marije van Berlo) een prachtige jaarplanning met wat er wanneer gedaan moet 
worden. Het gaat o.a. om de inschrijvingen voor de diverse wedstrijden, de communicatie hierover 
met de leden. Deelname in het bestuur is wenselijk, maar niet noodzakelijk. Vele handen maken 
licht werk. Dus wie wil helpen?  
 
Mocht er niemand zich melden, dan zal er in november een bijeenkomst voor alle 
wedstrijdzwemmers en ouders worden georganiseerd waar deze gang van zaken uitgebreid 
besproken gaat worden. Als niemand dit op neemt, zal deelname aan de tweede 
competitiewedstrijd (12 januari 2025) op de tocht komen te staan. 
 
De Grote Clubactie. 
Vanaf 21 september begint ook De Grote Clubactie weer. We doen ook elk jaar mee met De Grote 
Clubactie. Doel is om zo veel mogelijk loten te verkopen en geld op te halen voor de vereniging. 
Vanaf 16 september worden de boekjes uitgedeeld. Deze liggen (met naam) op het ZIB. We hopen 
dat er veel loten verkocht gaan worden! 
 

 
 
Contributie 
Ook dit kwartaal ontkomen we er niet aan. In de laatste week van oktober zal de contributie weer 
geïnd worden.  
 
Netwerken 
We nemen deel aan diverse initiatieven en bijeenkomsten die in het belang kunnen zijn van de 
vereniging. Tuurlijk Best (https://www.gemeentebest.nl/tuurlijk) die sporten in Best stimuleren, 
stichting SSV Best (https://www.ssvbest.nl/) dat zich inzet voor (duurzame) sponsoring en natuurlijk 
zijn er de gesprekken met gemeente Best. 
Vanuit gemeente Best kregen we de vraag om aan te geven hoe de verhouding is tussen contributie 
en badhuur. Bijna 98% van de contributie gaat naar de badhuur. Een gigantisch percentage. Hopelijk 
gaan ze in het gemeentehuis beseffen dat dit een ongezonde situatie is. We hopen dat gemeente 
Best ons tegemoet gaat komen om deze ongezonde financiële situatie te keren. 
 

https://www.gemeentebest.nl/tuurlijk
https://www.ssvbest.nl/


 

 

Activiteiten 
Het plan is om activiteiten in deelprojecten gaan doen. Vele handen maken licht werk en niet 
iedereen wil structureel iets doen. Wel hopen we dat er mensen zijn die incidenteel de handen uit 
de mouwen willen steken. Word je gevraagd om iets mee op te pakken, reageer dan positief! 
Eind oktober, begin november staat een Pubquiz op het programma. Achter de schermen wordt 
gewerkt aan een leuke quiz. Informatie hierover volgt binnenkort.  
 
Clubkleding 
Vorig jaar zijn we gestart met een nieuwe partner voor de “droge” clubkleding. Er zijn 3 
bestelmomenten per jaar. Op de site staat 1 september, maar dat hebben we nu verplaatst naar 10 
september. Dan is de kans zeer groot dat nog voor 21 september geleverd kan worden. 
 
https://debrabantsedolfijnen.nl/algemeen/clubkleding/  
 
De rode broeken (zie bijlage) zijn beschikbaar bij Decathlon. 
 
Voor de natte kleding (zwembroeken, badpakken en caps) zijn we in gesprek met een nieuwe 
leverancier. Het ziet er naar uit dat we binnenkort met meer informatie kunnen komen. Tot die tijd 
zullen we moeten roeien met de riemen die we hebben. Zodra we meer informatie hebben laten 
we het jullie weten. 
 
ZIB en Gemeente Best 

Tijdens de zomerperiode hebben de gesprekken met ZIB en Gemeente Best even stil gelegen. De 

toekomst is nog steeds onzeker, maar het goede gevoel dat er positieve gesprekken gaan volgen 

blijft. Voor de zomer was het eerst zaak voor ZIB en Gemeente Best om er uit te komen. Als daar 

alle plooien glad gestreken zijn kunnen wij pas met beide partijen in gesprek over onze toekomst. 

 

Tenslotte 

We zijn redelijk tevreden hoe alles nu loopt. Natuurlijk kan het altijd beter, maar bedenk wel dat we 

allemaal vrijwilligers zijn. Hoe meer handjes hoe lichter het werk, dus als je wat extra’s voor de 

vereniging wil betekenen, laat het ons dan weten. 

 

Met sportieve groet 

Het bestuur van Zwem- en Waterpolovereniging DBD 

https://debrabantsedolfijnen.nl/algemeen/clubkleding/

